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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogy áll a kamuti körforgalom ügye?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján szóbeli kérdés t
kívánok benyújtani Dr . Szabó Pál Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Békéscsabát elkerülő út dobozi és békési kereszteződésében sorra történtek a balesete k
körforgalom híján . Szerencsére ez a probléma mára már megoldódott, hiszen megépültek az
említett körforgalmak, azonban a térségben van még egy neuralgikus pont, mégpedig a 47-e s
számú főút és a 4644-es út találkozásánál található kereszteződésben. Itt is számtalan baleset
történt már, és szükséges lenne egy körforgalom kialakítására . Sajnálatos módon a Nemzet i
Közlekedési Hatóság nem tartotta indokoltnak itt a körforgalom kialakítását, pedig a
figyelmeztető táblák sorából még a laikus szemlél ők számára is jól látszik, hogy szükség van ,
egyébként ennek a kereszteződésnek a forgalmi adatai semmiben sem térnek el a már fent
említett két keresztezés adataitól . A 47-es és 4644-es út kereszteződésén történő körforgalom
kialakításának szükségességérő l már több fórumon is érveltek az érintett önkormányzatok, d e
eddig nem jártak eredménnyel -

Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdéseim a következ ők:

Hogy áll jelenleg az említett kereszteződés ügye?

Lát-e lehetőséget a körforgalom kialakítására ?

Amennyiben lát, akkor mikor kerülhet sor a beruházásra ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . november 16-án

Erdős Norbert
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